

Title (en)

Protective case for identity cards or the like.

Title (de)

Schutzhülle für Ausweiskarten oder dergleichen.

Title (fr)

Etui protecteur pour carte d'identité ou analogue.

Publication

EP 0210558 A2 19870204 (DE)

Application

EP 86109911 A 19860718

Priority

DE 8521170 U 19850723

Abstract (en)

The rectangular flat protective case made of plastics material consists of a top plate and a bottom plate, which is connected to the top plate, and has an elongated grip opening (4), which is constructed in one of the plates, and an insertion opening (1) for the card. At least one of the plates consists of transparent plastics material and a clip (7) is provided for the detachable fastening of the protective case to an item of clothing or the like. Said clip can be fastened optionally at several places on the protective case, namely approximately centrally in the region of the insertion opening (5) or approximately centrally in the region of one of the two longitudinal edges (6) of the protective case. By this means, easy operability is achieved for right-handed and left-handed people.

Abstract (de)

Rechteckige, flache Schutzhülle aus Kunststoffmaterial zur Aufnahme von Ausweiskarten oder dergleichen Karten, bestehend aus einer Oberseitenplatte und einer mit der Oberseitenplatte verbundenen Unterseitenplatte mit einer in einer der Platten ausgebildeten, länglichen Grifföffnung (4) und mit einer Einschuböffnung (1) für die Karte, wobei wenigstens eine der Platten aus transparentem Kunststoffmaterial besteht und eine Klemme (7) zur lösbarer Befestigung der Schutzhülle an einem Kleidungsstück oder dergleichen vorgesehen ist, die wahlweise an mehreren Stellen an der Schutzhülle befestigt werden kann, nämlich etwa mittig im Bereich der Einschuböffnung (5) oder etwa mittig im Bereich einer der beiden Längskanten (6) der Schutzhülle. Dadurch wird eine leichte Bedienbarkeit für Rechtshänder bzw. Linkshänder erreicht.

IPC 1-7

A45C 11/18; A45F 5/02

IPC 8 full level

A45C 11/18 (2006.01); **A45F 5/02** (2006.01); **B42F 7/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

A45C 11/18 (2013.01); **A45F 5/02** (2013.01); **B42F 7/02** (2013.01)

Cited by

DE102009055964A1; DE102015122425A1; FR2732867A1; EP1075805A3; WO9831251A1; WO9953794A3; EP2327326A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0210558 A2 19870204; EP 0210558 A3 19880629; DE 3538685 A1 19870205; DE 3538685 C2 19870820; DE 8521170 U1 19851024

DOCDB simple family (application)

EP 86109911 A 19860718; DE 3538685 A 19851031; DE 8521170 U 19850723